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Abstract (en)
The apparatus (10) has a perforated block (3) secured in a stone support (7), through which a pivot pin (2) of the shaft (1) is secured, and a cover
block (4) indirectly fixed to a circuit board (6) of a clockwork (100) by the stone support. The cover block has a first support surface (5) cooperating
in abutment with distal end of the pivot pin. The normal (N) to the common tangential plane (PT) of pivot pin and axis (D) together form a deck level
(PCP) which has a first angular orientation at a yaw angle (alpha ) with respect to reference direction (DR) of the circuit board.

Abstract (fr)
Dispositif (10) de pivotement d'un arbre (1) de mouvement horloger (100) dont un pivot (2) d'axe (D) traverse une pierre (3) fixée dans un chaton (7),
et une pierre contre-pivot (4) comportant une surface d'appui (5) recevant l'extrémité dudit pivot (2), et, en position de butée dudit pivot (2) sur ladite
pierre contre-pivot (4), la normale (N) au plan tangent (PT) commun audit pivot (2) et à ladite surface d'appui (5) étant oblique par rapport audit axe
(D) selon un angle de dévers (e), et définissant avec ledit axe (D) un plan de contre-pivot (PCP) orienté selon un angle de lacet (±) par rapport à
une référence (DR) d'une platine (6) dudit mouvement (100). Ledit dispositif (10) comporte des moyens de réglage (20) dudit angle de lacet (±) ou/
et dudit angle de dévers (e) pour le réglage et l'ajustement de la marche dudit mouvement (100).
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